
RAPORT 
cu privire la propunerile/recomandările formulate în cadrul 

întâlnirii de lucru organizată cu elaboratorul documentaţiei, iniţiatorul acesteia şi persoanele contestatare, la sediul Primăriei Municipiului Arad, sala Regele 
Ferdinand, în data de 31.07.2024 ora 15, având ca obiect reglementările din documentaţia de urbanism P.U.Z. şi R.L.U. -Zona Sud, Cartier Subcetate, 

amplasament: municipiul Arad, generat de imobilele identificate cu CF 353478, CF 301911, CF 301910, CF 353476, CF 305768, CF 305766, CF 305765, CF 
306445 Arad, suprafaţa reglementată= 243551 mp conform CF, beneficiar: SC DAMALUC SRL, aflată în etapa de elaborare a propunerilor 
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formulate de: 
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Text propus în Propuneri/recomandări/ Punct de vedere 

� 

documentaţia de întrebări 
-----.-- ___ 

ioitiator/elaborator 

c---,---V-e_z_i _
_ 

-t
l
,--1-.-C-ât-e-ap_a_rt_am_ente se vor construi şi câte 'Proiectul imobiliar va avea aprox. 4.000 apartamente ( cca.150

1 documentaţia de camere de locuit va avea hotelul. apartamente/unitate locativa) iar pentru hotel numarul de camere 
urbanism în j va fi influentat de clasificarea turistica ( intre 50-150 camere). 
dezbatere 

Vezi 
docwnentaţia de 

urbanism în 
dezbatere 

1. Cum rezolvaţi problema accesului în l. In primul rand precizam ca, proiectul fiind de mar�
,onă, ţinând cont că vor fi 4000 apartamente iar I anvergura va fi dezvoltat etapizat, prin urmare nu vor fi I
str.Pompei şi str.Cetăţii au o singură bandă? I construite si date in folosinta toate cele aprox. 4.000 de 

2. Aveţi un studiu de trafic pentru 4 sau 6 mii I apartamente din primul an. Astfel ca, avem convingerea si
::le maşini care pleacă dimineaţa şi se întorc după promisiunea autoritatilor locale, ca reteaua de infrastructura 

asa, plus zona de spaţii comerciale şi hotel? rutiera a municipiului se va dezvolta. în paralel cu proiectul. In 
3. Ce înseamna accesul în oraş la orele de acest sens sunt demarate proceduri de catre autoritatile locale

lvârf, al autovehiculelor pentru care aţi prevăzut pentru transformarea strazit Pompei din drum cu 2 benzi in 
!locuri de parcare....... I drum cu 4 benzi ( 2 benzi pe sens).
I 4. Mureşul se trece în momentul de faţă pe 3 2. N.).l avem un studiu de trafic, acesta nici nu este necesar in
1)oduri: Podul Micălaca, Podul Traian şi Podul aceasta etapa. Dupa cum am metionat proiectul va fi dezvoltat
recebal. Peste I an vor fi 5 poduri. Toată lumea I etapizat in aprox. 1 O ani de la data primei autorizatii de
�ncearcă să meargă pe drumul cel mai scurt, din construire ce urmeaza in viitor sa fie emisa. 
!acea zona nu se va merge la podul de pe Saguna 3. Accesul in oras se va face suplimentar si pe cele 2 poduri
......... Dacă PUZ-ul ar fi pentru o zonă de case, am I noi aflate in prezent in faza de construire, respectiv podul care 
·,·orbi de un număr limitat de autovehicule, ar fi o leaga zona UTA-lntim-Andrei Saguna cucartîerul Aradul Nou,
taltă modalitate de abordare a acestei zone. precum si podul care leaga comuna Vladimirescu de cartierul

5. Există un studiu de fezabilitate pentru Sanicolau.
reţele, dacă reţelele actuale pot să ducă acest 4. Vezi raspunsuri 1 si 3 de mai sus.
proiect? Când sunt ploi foarte puternice, 5. Nu exista studiu de fezabilitate cu privire la retelele de
str.Pompei şi str.Diogene sunt inundate. utilitati, insa noi am demarat discutii cu Regia apa-canal Arad 
Deja avem o problemă cu pentru asigurarea unor retele suplimentare necesare si 

__________________________ .l_;uficiente. Totodata s-au demarat discutii/proceduri prl_vind 1 
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1. Trebuie să se ţină cont de aspectele
legare de străzile colectoare şi toată infrastructura 
necesară pentru a putea ridica un asemenea cartier f e blocuri într-o zonă de case. Acolo a fost o zonă 
nlă.ştinoasă, există un studiu legat de soliditatea 
erenului? 

2. Legat de celebrul „Green Deal" de la

�
ivelul UE şi amprenta de carbon .... A veţi un 
tudiu de fezabilitate pe aspectul acesta? Locuind 

pe str. Diogene, anul acesta nu am folosit aerul 
6ondiţionat, pentru că acest spaţiu verde îmi scade 
ilemperature cu cel putin 5°C. 

3. Cum s-a ţinut cont de suprafaţa de spaţiu
verde care ar trebuie să fie pe fiecare locuitor? 

1. Da, exista un studiu GEO Tehnic care a concluzionat ca
pot fi construite blocuri pe terenul studiat, acesta poate fi 
consultat in faza de transparenta direct pe site-ul Primariei 
Arad. 
2. Asa cum am mai aratat, spatiul verde din acest proiect este

mult peste limitele impuse de autoritati, respectiv de aprox. 
48,22 % din suprafata totala a terenului. 

3. Da, s-a tinut cont de suprafata de spatiu verde pe cap locuitor
I 

si in concordanta cu prevederile legale, chiar si mai mult decat 
atat. 
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